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BRM.0012.3.4.2013 

Protokół nr 4/2013 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Turystyki i Promocji Gminy 
odbytego w dniu 27 maja 2013 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad:  10:00 
Godzina zakończenia obrad:  11:20 

Miejsce obrad: Izba Pamiątek Regionalnych w Ząbkowicach Śląskich 

W komisji udział wzięli: 
 
Członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy: 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
1. Janusz Labok   Zastępca Przewodniczącego 
2. Ryszard Pawłowski  Sekretarz Komisji 
3. Franciszek Gawęda  Członek 
4. Stanisław Susz   Członek 
5. Bogdan Tkaczyński  Członek 
6. Władysław Witkowski Członek 

Nieobecny: 

7. Zdzisław Burnat  Przewodniczący Komisji 

Ponadto uczestniczyli: lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki  
i Promocji Gminy Janusz Labok, powitał wszystkich na dzisiejszym posiedzeniu  
i przedstawił PORZĄDEK OBRAD: 
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Analiza działalności świetlic środowiskowych. 

3. Działalność Izby Pamiątek za 2012 rok i plany na 2013 rok. 

4. Informacja o przygotowaniach do akcji letniej. 

5. Informacja o planowanych remontach w placówkach oświatowych. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad. 
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Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty przez Komisję. 
 
 
Ad. pkt. 2 Analiza działalności świetlic środowiskowych. 
 
Kierownik Wydziału Marek Błażejewski, przedstawił analizę działalności świetlic 
środowiskowych w Ząbkowicach Śląskich, ul. Staszica 16 dla dzieci i młodzieży z 
rodzin dysfunkcyjnych, jako placówki wspierania dziennego, przygotowaną przez 
Inspektor Annę marcinków, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Omówił również prowadzenie Centrum Terapeutycznego profilaktyki uzależnień i 
przeciwdziałania patologiom społecznym w Ząbkowicach Śląskich ul. 1 maja 15c. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Członkowie Komisji w powyższym temacie zabrali głos. 
  
 
Ad. pkt. 3 Działalność Izby Pamiątek za 2012 rok i plany na 2013 rok. 
 
Pracownik Wydziału RP Piotr Ankowski, przedstawił informację Dor. Działalności 
Izby Pamiątek Regionalnych w 2012 roku i plany na 2013 rok, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Radny Stanisław Susz, przedstawił wnioski, które płyną, że najsłynniejsza jest 
Krzywa Wieża, jest zaniedbana, źle zainwestowana. Myśli, że warto byłoby na 600-
lecie coś zrobić w związku z tym o konieczności prac zostało to złożone 
Burmistrzowi. Kiedyś była wystawa na Krzywej Wieży w tej chwili tego nie ma, nie 
ma możliwości zapoznania się z jej historią. Powiedział, aby wrócić do tego i zrobić 
wystawę na Krzywej Wieży oraz Loch gdzie przetrzymywano skazańców. 
Posprzątanie Krzywej Wieży wymaga bezpieczeństwa, pomieszczenia trzeba 
wybielić, aby nabrała blasku. Pomysł na 700-lecie jest taki, aby wbić medal. 
Burmistrz powiedział, że wesprze te pomysły teraz tylko Komisja musi wesprzeć i 
przekazać wniosek. 
 
Radny Franciszek Gawęda, zgodził się z wypowiedzią Stanisława Susza. Zwiększyć 
środki, aby zrobić to porządnie. Jest różnica zwiedzania Izby Pamiątek i 
Laboratorium Frankensteina prawie 100%. Zwiększyć wystawę historyczności. 
 
Pracownik Wydziału RP Piotr Ankowski, potwierdził, że dwa razy więcej jest 
zwiedzających Laboratorium Frankensteina. Nie są w stanie zmusić turystę do 
zwiedzania Izby Pamiątek. Przekaże kierowniczce, aby na obie atrakcje była jedna 
cena. Wystawy czasowe w tym roku odbyło się 11. Nie mają pomieszczenia na 
wystawy czasowe. 
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Radny Stanisław Susz, jest propozycja aby zorganizować zlot ząbkowiczanin. 
Zrobienie  wystawy czasów 1945-2015. Odniósł się do słów Franciszka Gawędy aby 
to było profesjonalne. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał,  powiedziała, że na ten moment są w trakcie 
realizacji. Opowiedziała o programach do realizacji.  
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki  
i Promocji Gminy Janusz Labok, wniosek: wykonanie pilnych prac z 
uatrakcyjnieniem obiektu Krzywej Wieży, prac porządkowych. 
 
głosowanie: 
za: 6  wstrzymujące: 0 przeciw: 0 
 
Komisja jednogłośnie zaakceptowała powyższy wniosek. 
 
 
Ad. pkt. 4 Informacja o przygotowaniach do akcji letniej. 
 
Kierownik Wydziału Marek Błażejewski, omówił planowaną organizację 
wypoczynku letniego w 2013 roku. Informacja w formie pisemnej stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu. 
 
Radny Franciszek Gawęda, zapytał czy będzie to częściowa wpłata na 40 osób? Kto 
się tym zajmuje?  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że sprawę prowadzi Anna 
Marcinków, wpłata na 40 dzieci w projekcie 2, w 1 projekcie wpłata na 20 dzieci.  
 
Radny Franciszek Gawęda, czy Gmina dofinansowuje? 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że Gmina dofinansowuje. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, powiedziała, że będzie do wyboru półkolonie albo 
obóz, są na etapie zbierania ofert. Zależy im aby było bezpiecznie i duża ilość dzieci 
uczestniczyła w tym działaniu. 
 
Radny Władysław Witkowski,  zapytał o wypoczynek letni OSiR na co to dokładnie 
idzie? 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że poda informację na sesji.  
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Ad. pkt. 5. Informacja o planowanych remontach w placówkach oświatowych. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, przedstawiła plany remontowe w placówkach 
oświatowych: 
- przedszkole nr 2 - wymienienie dachu 
- szkoła podstawowa nr 1 - wymiana instalacji 
- gimnazjum nr 2 - naprawa orynnowania, prace związane z naprawą instalacji 
odgramowych? 
- przedszkole nr 1 - dach 
- szkoła nr 3 - remont schodów wejściowych 
- szkoła w Braszowicach - zrobienie szatni. 
 
Radny Stanisław Susz, powiedział, że mowa była o przedszkolu nr 2 aby stamtąd 
było ogrzewanie w Izbie Pamiątek. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że przedszkole musiało mieć 
ogrzewanie "na już" natomiast Izba Pamięci remont będzie realizowany etapowo  
 
 
Ad. pkt. 7 Sprawy różne. 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i 
Promocji Gminy Janusz Labok, powiadomił, że wpłynął wniosek Franciszka 
Gawędy.  
 
 
Opiniowanie projektów uchwał na Sesję Rady Miejską: 
 
• Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Ząbkowickiego Ośrodka Kultury w Ząbkowicach Śląskich za 2012 rok 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, przedstawiła powyższą uchwałę wraz z 
autopoprawką, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Radny Franciszek Gawęda, zapytał czy podejmowane były decyzje z 1997 roku?  
 
Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna, przychylała się do tej propozycji a teraz tą 
sprawę pokręcili. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, działanie jest skierowane na Dyrektora Ośrodka 
Kultury. Będą analizować, na czym sytuacja polega.  
 
Dyrektor ZOK-u Zbigniew Łupak, powiedział, że w sprawie budżetu w 2012 roku 
wyszli na plus.  
 
Wywiązała się krótka dyskusja 
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Głosowanie:  
6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 
 
 
• Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Ząbkowicach Śląskich za 2012 rok 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, również przedstawiła powyższą uchwałę, która 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Brak dyskusji. 
 
Głosowanie: 
6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących  
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 
 
 
• Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania, 

pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, również przedstawiła powyższą uchwałę, która 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Brak dyskusji. 
 
Głosowanie: 
6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących  
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 
 
 
• Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę Nr XLII/17/2013 Rady Miejskiej 

Ząbkowic Śląskich z dnia 28 lutego 2013 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Ząbkowicach Śląskich na 2013 rok 

 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, również przedstawiła powyższą uchwałę, która 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Brak dyskusji. 
 
Głosowanie: 
6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących  
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Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 
 
 
Ad. pkt.7 Zakończenie Obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Janusz Labok zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 

 
Protokołowała 
Kamila Bigos 
 
 

     
 Zastępca Przewodniczącego Komisji 

         
   (-) Janusz Labok 

 


